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内容概要

崔喜哲、李凯编著的《盛夏光景--世界上最华美的英文经典诗歌》内容简介：一首经典的诗歌，总能
不局限于其所处的时代，讲出一些永恒的东西，比如爱，比如美，比如希望。
在阅读这99首诗歌时，你会悄然被作者带入到一个全新的世界里自由漫步，就像是与一位智者展开了
平静而又深远的交谈，超越了时空的限制。
潜移默化中，你对世界万物的着眼角度开始发生变化，你会用心去体会人生的真正含义，你会更快乐
积极地对待生活，你将学会欣赏美井去创造美，你将会形成自己对生命、对世界新的感悟。
它们或俏皮，或深情，或浪漫，或哀伤，总有一首能重重撞击你的心灵，久久地令你回味，深深地让
你沉醉。
同时，也让你体会到英文诗歌节奏动人的韵律美。

《盛夏光景--世界上最华美的英文经典诗歌》是一本诗歌书籍。
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作者简介

崔喜哲，快乐英语学习法的创始人，地地道道的英语传播者。
崔老师的英语课平均每分钟就让人爆笑一次，深受听众的喜爱和追捧。

李凯，语言学博士毕业．西方文化研究者，英语学习教育专家，出版过《感动世界的大爱与生命(英汉
对照)》等英语文化阅读畅销书。

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<盛夏光景>>

书籍目录

Tonight I Can Write the Saddest Lines
今夜我可以写下最哀伤的诗篇
If You Forget Me
如果你忘了我
ILikeforYoutoBe Still
我喜欢你是静静的
If
如果
A Thing of Beauty
美好的事物
WhelllHaveFea
每当我害怕
Bright Star
天上明亮的星星
Love at Fit Sight
一见钟情
Shall I Compare Thee to a Summer’s Day
我可否把你比作一个夏日
My Mistress’Eyes Are Nothing Like the Sun
我的爱人没有阳光一般明亮的眼睛
The Last Chrysanthemum
最后一朵菊花
NeverSeektoTellThyLove
永远不要说出你的爱
WhenlWas Fair andYoung
当我年轻美丽时
I Saw Thee’Weep
我见过你哭
There Be None of Beauty's Daughte
仙女难比你姿容
She Walksin Beauty
她在美中徜徉
The SnowMan
观雪之人
I Rememher
我记得
Before Two Portraits ofMy Mother
两幅母亲肖像前
I Wandered Lonely as a Cloud
我孤独地漫游，像一朵云
The Solitary Reaper
孤独的割麦人
On His Being Arrived to the Age of Twenty
当你满23岁时该知道些什么
I Loved You
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我曾经爱过你
TbAPKern
致克思
To a Child Dancing in the Wind
致一个在风中起舞的孩子
Down By the Salley Garde
走进莎莉花园
The White Birds
浪尖上的白鸟
On a StairI Stood
我站在楼梯上
AGreeting
问好
SongTo Celia
赠西丽亚
When I Am Dead，My Dearest
等我死了，最亲爱的
Remember
记住我
The FitDay
初次会面
A Pause
过客
Colo
颜色
An End
终结
The Maid's Lament
少女的挽歌
Go，Lovely Rose!
去吧，可爱的玫瑰!
A Valediction
告别辞
My Papa's Waltz
爸爸的华尔兹
The House on the Hill
山上的老屋
I Yea Had Been from Home
我已多年未曾回家
IfYouWereCominginthe Fall
如果你在秋天到来
Why Do I Love You，Sir?
为什么我爱你，先生
⋯⋯
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章节摘录

　　If I Had My Life to Live Over　　如果生命可以重来　　诗歌导航　　如果能够重活一次，我们的生
命会有所不同，还是重演一遍?这首《IfI Had My Life to Live Over》，不算是名家作品，但却是一首名
诗，是作者Erma Bombeck在意识到自己将死于癌症时写下的一首朴素真挚的小诗。
它告诉我们，对于一个即将离开这个世界的人来说，这个世界上什么是最重要的。
或许，对于我们这些生者来说，会引起一些思索吧。
　　作品赏析　　I would have gone to bed when I was sick instead of pretending theearth would go into a
holding pattern if I weren't there for the day.　　I would have burned the pink candle sculpted like a rose before
itmelted in storage.　　I would have talked less and listened more.　　I would have invited friends over to dinner
even if the carpet wasstained， or the sofa faded.　　I would have eaten the popcorn in the "good" living room
andworried much less about the dirt when someone wanted to light a fire inthe fireplace.　　I would have taken
the time to listen to my grandfather ramble abouthis youth.　　I would have shared more of the responsibility
carried by myhusband.　　I would never have insisted the car windows be rolled up on asummer day because my
hair had just been teased and sprayed.　　I would have sat on the lawn with my grass stains.　　I would have
cried and laughed less while watching television andmore while watching life.　　I would never have bought
anything just because it was practical，wouldn't show soil， or was guaranteed to last a lifetime.　　Instead of
wishing away nine months of preg nancy， l'd havecherished every moment and realized that the wonderment
growinginside me was the only chance in life to assist God in a miracle.　　When my kids kissed me impetuously
， I would never have said， Later. Now go get washed up for dinner." There would have been more llove you's"
More "l'm sorry's."　　But mostly， given another shot at life， I would seize every minute.Look at it and really
see it. Live it and never give it back. Stop sweatingthe small stuff！
　　Don't worry about who doesn't like you， who has more， or who'sdoing what. Instead， let's cherish the
relationships we have with thosewho do love us.　　Let's think about what God has blessed us with.　　And
what we are doing each day to promote ourselves mentally，physically， emotionally， as well as spiritually.　
　Life is too short to let it pass you by. We only have one shot at thisand then it's gone.　　I hope you all have a
blessed day.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　最经典的英文，最愉悦的阅读；最精彩的故事，最快乐的学习。
　　爱诗歌，就等于爱生活！
　　时光荏苒，那些华美的诗歌，像盛夏的光景般闪烁！
99篇流芳百世的英文诗歌，让你在阅读中感受岁月与人生。
不妨找个阳光洒进窗户的下午，一边喝咖啡一边品读这些诗歌吧！
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